
Datum: 23-09-2019 
 
Locatie: Theeheuvellaan 66, Veenendaal  
Aanwezig: Eltine Middelhoven en Jolijn Hendriks 
 
Agenda 
1. Uitkomst en nieuwe ideeën werving nieuwe leden 
2. Pedagogisch beleidsplan 
3. Terugblik bespreekpunten en concrete invulling 
4. Rondvraag 

1. Terwijl er al een wervingscampagne liep voor de opvulling van een vrije vacature is ook de plek 
van Nienke Huttinga vrijgekomen. Dit betekent dat er twee vacatures zijn voor de 
oudercommissie en er dus geen voltallige oudercommissie is op dit moment. Er is reeds een 
oproep geplaatst op de website en in de nieuwsbrief voor de ouders. Ook zijn er gastouders 
benaderd uit de regio met de vraag of zij ouders weten die wellicht interesse zouden hebben in 
het lidmaatschap van de oudercommissie. Hier zijn nog geen concrete aanmeldingen uit voort 
gekomen. Eltine geeft aan dat zij destijds door Take Care telefonisch is benaderd en dat dit voor 
haar heel goed werkte. Als je vragen hebt dan kun je deze gelijk stellen en je maakt eigenlijk 
direct een concrete afspraak. Jolijn gaat ouders uit de regio telefonisch benaderen voor deze 
twee vacatures. Het streven is om voor 1 november weer een voltallige oudercommissie te 
hebben.


 
2. Dit punt staat vast op de agenda. We hebben besproken welke punten voor ouders nou  
doorslaggevend zijn om te kiezen voor een gastouder. Dit komt neer op het welbevinden van een 
kind en de emotionele veiligheid. Daarnaast verschilt het per ouder of zij het belangrijk vinden in 
welke mate kinderen vanaf een bepaalde leeftijd worden voorbereid op de basisschool en of er 
bijvoorbeeld thematisch wordt gewerkt. Het pedagogisch beleidsplan van het gastouderbureau is 
een leidraad voor gastouders maar zij geven hier wel op hun eigen manier invulling aan. Het is 
dan ook moeilijk om zaken te verplichten en/of controleren. 



3. De afgelopen periode zijn er diverse punten besproken in de oudercommissie en hier zijn soms 
hele mooie ideeën uit voort gekomen. De vraag is nu wat er concreet gebeurt met deze ideeën. 
Zijn ze uit te voeren? Omdat deze ideeën vaak betrekking hebben op het werk van de gastouder 
is het gastouderbureau afhankelijk van de medewerking van deze gastouders. We hebben ook 
gesproken over het opstellen van een samenwerkingsovereenkomst. Hierin kan komen te staan 
wat Take Care van de gastouder verwachte en wat de gastouder andersom van Take Care kan 
verwachten.  

4. Rondvraag: geen vragen 
 
 
Een nieuwe datum zal in overleg met de nieuwe leden geprikt worden. De planning is dat de 
volgende bijeenkomst eind november zal zijn.


